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102 學年度科技校院四年制與專科學校二年制統一入學測驗 

外語群英語類專業科目(二)英文閱讀與寫作題型範例 

 

 

 

 

 

 

一、選擇題 

(一)綜合測驗 

測驗目標：評量考生根據篇章上下文，所提供之線索瞭解文意，及對英文詞彙、文法、句型、

篇章結構等的綜合理解與應用能力。 

作答說明：請依下列文意，選出一個最適合該空格的答案。 

試題樣例： 

People today are conscious of how they look, and this may make them worry about their weight. 

Because of this, they   1   to keep their weight down by trying fad diets. However, while fad diets 

might become popular, they can also   2   be dangerous. Oftentimes celebrities will market diets that 

have helped them lose a lot of weight quickly. Yet people should   3   , because many of these diets 

are not healthy.   4   the diet works, it may do more harm than good to your body. Just because we 

may like and respect people because they are famous, it doesn’t make them authorities on diets and   

5   . So always be skeptical, especially when you’re dealing with your health. After all, you only have 

one body!  

的 

1. (A) apologize (B) include (C) impress (D) attempt 

2. (A) mutually (B) faithfully (C) possibly (D) respectively 

3. (A) console (B) bruise (C) carve (D) beware 

4. (A) Because (B) Even if (C) Despite (D) Ever since 

5. (A) fraction (B) insulation (C) nutrition (D) resignation 

題型範例說明 

一、102學年度統一入學測驗外語群英語類增加非選擇題型，其中選擇題至少佔 60分，非選

擇題至多佔 40分，選擇題及非選擇題之分數合計為 100分。 

二、依教育部 101 年 6 月 25 日臺技(二)字第 1010115806 號函及技專校院招生策進總會 101

年 7月 2日(101)技專校院招策字第 1010000659A號函辦理，茲列舉選擇題及非選擇題各

題型之測驗目標、作答說明及試題樣例。 

三、本題型範例與題數純粹作為參考之用，非正式試題之內容，亦不涉及課程內容比重及難

易度分配比例，正式測驗時將擇適當題型進行試題命製。 
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 (二)閱讀測驗 

測驗目標：評量考生理解各式主題英文篇章，以及依據文意做出分析、推理、判斷、應用等能

力。 

作答說明：閱讀下列文章後，請依文意與題意選出最恰當的選項。 

試題樣例： 

      Over time periods of thousands of years, the Earth goes through a natural cycle of warmer and 

colder periods, driven by changes in heat coming from the Sun. Professor William Ruddiman has now 

calculated that if the Earth had followed its natural cycle over the last ten thousand years, it ought to 

have got steadily colder. It hasn’t because, he believes, human activities have been keeping the 

temperature steady. 

    “What should have happened with the natural climate is it should have cooled substantially. And 

instead humans just started adding greenhouse gases to the atmosphere at a rate which cancelled most, 

but not quite all, of that natural cooling; and so it’s a combination of a natural cooling mostly cancelled 

by a human warming.”  

    Our ancestors started adding the greenhouse gas carbon dioxide principally by cutting down trees 

for farming; whereas methane production started with wet farming of rice. Professor Ruddiman 

believes this ten-thousand year warming added almost a degree Celsius to the average temperature.  

1.aWhat is the most appropriate topic of this essay? 

 (A) Climate Change 

 (B) Natural Climate 

 (C) Greenhouse Gas 

 (D) Wet Farming 

 

2.aAccording to Professor William Ruddiman, ______. 

 (A) the Sun has been keeping the temperature steady 

 (B) the Sun has influenced most of that natural cooling 

 (C) humans have had a significant influence on the earth’s climate 

 (D) a human cooling cancelled most of the natural warming 

 

3.aIf the Earth had followed its natural cycle, what might have happened to the climate? 

 (A) The temperature should have become higher. 

 (B) The temperature should have become lower. 

 (C) The temperature should have become steady. 

 (D) The temperature should have remained the same. 
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4.aThe underlined phrase “wet farming of rice” refers to _____. 

 (A) rice grown in earth 

 (B) rice grown in snow 

 (C) rice grown in rocks 

 (D) rice grown in water 

 

5. aIf the average temperature was twenty degrees Celsius ten thousand years ago in Asia, what is the 

average temperature of this year? 

 (A) nineteen degrees Celsius 

 (B) twenty degrees Celsius 

 (C) twenty-one degrees Celsius 

 (D) unchanged 
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二、非選擇題 

 

(一)翻譯測驗 

測驗目標：評量考生能以正確、通順、達意的中、英文進行雙向翻譯的能力。 

作答說明： 

1. 以下有 2篇短文，請將短文中劃底線處之中文(英文)句子譯成正確、通順、達

意的英文(中文)。 

2. 請將答案寫在「答案卷」之指定範圍內。 

試題樣例： 

【樣例1】 

（The Wall Street Journal Asia) 2012/7/16  Asia has lost its economic stride. 1.After 

output bounced by nearly one-half since the depth of the global financial crisis in early 2009, 

the recovery fizzled. The effects of earlier stimulus, especially in China, have faded. Turmoil in 

Europe is increasingly taking its toll on global trade, and the U.S. recovery is losing steam. 

2.Asian leaders are under pressure to act, and the mounting crisis may create political 

opportunities for radical measures. Structural reforms should be at the top of the to-do list. (取

自：http://online.wsj.com/article/SB10001424052702303933704577530362006873108.html) 

 

【樣例2】 

         近年流行的打工度假(working holiday)，讓年輕人能體驗不同工作，結交

來自世界各國志同道合的朋友，甚至找到一生的志業。 

       台灣青年向外走，可以利用我國與他國簽訂的打工度假協定；3.外國青年則

可利用勞力或創意換取免費住宿，享受花小錢就能走訪台灣各地的樂趣，這正是

近來頗受歡迎的新興旅遊法！ 

「旅行，是年輕人最好的導師。」這句法國俗諺鼓舞許多歐美青年背起簡單

行囊，遠離家鄉，到處打工換宿，體驗異地生活。4.這種在國外行之有年的旅遊方

式，又稱為打工度假，近年也在國內蔚為風潮。 

根據外交部統計，從開放申請至今年 4 月底止，持各國打工度假簽證出國的

台灣青年共有 4 萬 9,626 人，其中又以沒有名額限制的澳洲人數最多，至今累積

人數達 3 萬 6,010 人。  

(改寫自：

http://www.taiwanpanorama.com.tw/show_issue.php?id=201270107082C.TXT&table=1&year=2

012&month=7) 

 

http://online.wsj.com/article/SB10001424052702303933704577530362006873108.html
javascript:openWindow('20457')
javascript:openWindow('20458')
javascript:openWindow('20457')
javascript:openWindow('20473')
javascript:openWindow('20457')
javascript:openWindow('20457')
http://www.taiwanpanorama.com.tw/show_issue.php?id=201270107082C.TXT&table=1&year=2012&month=7
http://www.taiwanpanorama.com.tw/show_issue.php?id=201270107082C.TXT&table=1&year=2012&month=7


四技二專統一入學測驗外語群英語類專業科目(二)英文閱讀與寫作題型範例      ~ 5 ~ 

(二)寫作測驗 

此題型可能之類型為簡函寫作、看圖寫作、主題式寫作。 

測驗目標：評量考生依據提示，運用適當詞彙、句法寫出切合主題，並具有連貫性短文的能

力。 

    作答說明： 

1.請綜合所提供的文字提示寫一篇約 120字(8至 12個句子)的英文短文。 

2.請將答案寫在「答案卷」之指定範圍內。 

試題樣例： 

    【樣例 1】 

提示： 

1.上個星期你應朋友 Lily和 Susan的邀請去郊遊。你與她們一起做了許多令你印象

深刻的事情。現在，請你以 May 的身份寄你照的相片給她們，並擬一封信謝謝

他們的邀請。另外，不要忘記邀請 Lily和 Susan 近期內到你位於台中的家中拜訪。 

2.信的上下款應依下列格式寫出。 

 

 

 

   

Apr  April 20, 2012 
 

  Dear Lily and Susan, 
   

  ______________________________________________________________________ 

  ______________________________________________________________________ 

  ______________________________________________________________________ 

  ______________________________________________________________________ 

  ______________________________________________________________________ 

  ______________________________________________________________________ 

  ______________________________________________________________________ 

  ______________________________________________________________________ 

______________________________________________________________________ 

______________________________________________________________________ 

______________________________________________________________________ 

______________________________________________________________________ 

 
 

  Sincerely, 

  May 
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【樣例 2】 

提示： 

           請仔細觀察並依據圖片內容，以“An Outing to the Yangmingshan National Park”為題

寫出一篇短文，務必描述When, Where , Who, What, Why, How以及Which等細節。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

【樣例 3】 

提示：請依據主題句與其他文字的引導，完成以「Keeping a Diary」為主題的短文。 

 

There are several reasons why I write in my diary every day.  First of all, keeping a 

diary allows me to                                                            

                                                                           

                                                                           

In addition, I like the idea of                                                    

                                                                           

__________________________________________________________________________  

Furthermore, writing in a diary can                                               

                                                                           

                                                                           

                                                                           

 

 


